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пост|йно| ком|с1| м1сько| ради з питань соц1ально-економ1чного 1

планування та обл1ку, п!дприсмництва' бтодясец, ф|нанс|в | ц1н

м.}Фжноукра|нськ

|1рисутн!:

}зунов в'м. _ голова ком1с1?, Бутакова }о. А' - секретар ком|с||,

[орностай с. в., Борон|на Ф.€., (урласов Ф. Ф.

,(егцтати м!сько[ ради: 3ахарова Ф.Б., 3еленток А. Б., Ёосан м.м., ,{зтобенко -}1.[[.,

[1евнук л. м.' Бенгер в. м., ]олкач А. п', -{,ротпенко с. в., Борець м. м., (озявк1н

А.п., 1{лименко Р.1., 9ерьомух1на н. м., |1отапова -[.А.

Розпорядники бподясетних коппт!в: ,.{изик А.А. (цсссдм), €тахорська Ф.Б., 3ава_гт1й

т.в. (дз смсч )$2), 1{олесн!ков 1.(. (управл1ння 3 питань Ё€ та впо), 3ахарко Ё.[.
(управл|ння молод|, спорту та культури), Р1айстренко -1].|1. (управл1ння еколог||,
ФЁ€та3Б), €!ннук }о.м., 3еселова \4.А. (управл!ння осв1ти), [опкал Р1.А. (слух<ба у
справах л1тей)' Ф1лонова о.м., (унеренко н.А., [убар )1.й. (управл1ння €3Ё, Ф3та|{),
|1ачкова Ё.1., Бо>кко Б.А. (управл|ння )[{([Б), 1!1устяца [.Ф., Башман й.Б. _ заступники
м|ського голови' [оловченко 1.Б. (виконавний ком|тет м|сько| рали), [оннарова 1.Ф.,
(артавцева Ф.]у1., 1(нитпук [.€. (ф1нансове управл1ння),

Флер>куван! бгодэкетних ко|пт|в: Болрий Ф./[.,3вориг1н €.й. ((|1 к[Б([>), Бакар €.Б.,
|1аламарнук )1.Б., [усак т.А. (кп (скг))' [ульман з.с. (кп (жво)), Афанасенко }Ф.€.
((} к1А к1(онтакт>>)

[нпп1: [роменко Б.€. (голова Ради ветеран|в)' представники Ф€ББ

|[орядок денний:

1. Фбговорення проекц бтолжету м!ста }Фжноукра|нська на2017 р|к.

€лр<алти: начш|ьника ф|нансового управл1ння |оннаров} [.0.' яка розпов|ла
присутн|м про мо)клив| зпт!ни до бтоджетного та податкового 3аконодавства у 2017 рош1,
як! матимуть вплив на бтодхсетний процес та представила присутн1м проект бтод>кету

м1ста на20|] р|к за доходами та видатками в ц1лому, а тако)к про нерозпод!лений резерв
у сум| 3 з9\,7 тис.грн.' який депутати п1сля обговорення проекту бтолжету зь{ожуть
направить на видатки (проектп р1шлення 3 харак7першс,пцко}о проек7пу лл1ськоео бтоёотсетпу

на 20]7 р1к ёоёастпься).

|оннарова 1.Ф. доповнила, що до 1нформац1? вклточена потреба, яка надана
головними розпорядниками, але до проекту бтоджету вкл}очено видатки на
найнеобх|дн1тп| направлення та не вкл1очено потребу на кап|тальн! видатки бюд>кетних

установ' так як ф1нансовий ресурс м1ського бтоджету е обмехсеним 1 не мо)ке
задовольнити вс| потреби. |1отребу на кап|тальн1 видатки та 1нтп1 поточн| видатки на

утримання бтоджетних установ можна буде задовольнити за рахунок котпт1в в|льного
з€1ли1пку та перевиконання дох|дно| частини м1ського бтодхсету.

Б1лбулося обговореттня.



){'зунов Б.Р1. звернувся до вс1х присутн|х про те' що зараз склик€}ли позачергове

роз1пирено зас1дання бтоджетно| ком!с||, шоб розглянути бтоджет дет€}льно' по позиц!ях.
3араз у нас с 3ахищен1 статт|' ми ]} роз1брали, якщо нема заперечень' йдемо дал1.

} кого с питання?

]у1и можемо вва)кати' що захищен| статг| ми приймасмо до уваги чи до в|дома.

.(агг! обговорення проекту бтодхсету на 2017 р|к продовжилося по окремим
галузям.

)['зунов Б.Р[. пов1домив, що з незрозум|лих статей можна з^давати питання

розпорядникам.

Б|дбулося обговорення. Фстаточний проект р1тпення буле розглянутий на
черговому зас1данн| бтоджетно| ком1с1|.

[олова ком1с1] Б.й.9зунов

€екретар ком|с|{ [Ф.А.Бутакова


